


About Us
Indian Overseas Services (IOS), is one of the most reputed and reliable overseas human resource consultants 
present in the industry today. An ISO certified organization headquartered at New Delhi, the capital city of 
India since 1990, we have been providing Staffing and Employment Solutions worldwide for the past 30 years.

Our aim is to provide excellent services to our partners active in both public and private domains with regard 
to their manpower recruitment needs from India. We strive to preserve our good reputation by achieving the 
targets with high quality, while respecting the specific deadlines. 

We take immense pleasure in the fact that we have been approved by the Ministry of Health, Kingdom of Saudi 
Arabia in India to provide them with various manpower requirements, such as doctors, para-medical staff as 
well as nurses.  We also provide such services to a number of private hospitals.

We have an excellent track record of providing manpower services to clients in UK, Africa, United States and 
specifically in all the G.C.C countries. IOS has been working closely with organizations in both Public and 
Private sectors to cater their needs of manpower. Our customer centric approach coupled with our ability 
to provide tailor-made solutions have added immense value to our clients in the entire recruitment process.

IOS is managed by professionals with extensive work experience in the human resource field. Our work ethics, 
integrity and commitment have made us one of the most reliable employment solutions providers in the 
industry today. 

We have a team of experienced domain specialists for selection of candidates using our network of offices 
in India and Nepal.



CEO’s Message
I would like to begin by expressing my gratitude to all our clients for their overwhelming 
support over the years.

Indian Overseas Services (IOS) was conceptualized in the year 1990 and has ever since 
grown to be one of the leading professionally managed overseas Manpower Consulting 
Agencies recognized by Ministry of External Affairs, Govt. of India. 

We have an excellent track record for providing outstanding services to various reputed 
companies spread across various continents. Specifically, we have a large clientele spread 
over the entire Middle East, involved in Health, Engineering and Construction projects, 
Sea Ports and Marine Services, Hospitality, Manufacturing, Retail, Oil and Gas, Banking, 
Administration, Agriculture, Printing, Power and Automobile sector. 

As an official partner of the Ministry of Health, Saudi Arabia, we have been providing them 
with all the Human Resource needs from India over past several years. At occasions, our 
services have been commended and appreciated by the MoH. 

We possess the capabilities to provide all public and private health facilities, such as hospitals, 
medical cities, specialized medical centers and clinics with all their manpower requirements 
from India. 

Our head office is strategically located in the heart of capital of India, with our branch and 
associated offices located across the country and Nepal. Through the years, we have grown 
immensely and our services have been well appreciated by our global clients. Our clients 
and the people whom we recruit are the ultimate beneficiaries of our services. The strength 
of IOS is our team that works zealously to ensure that we adhere to a strict deployment 
schedule according to the needs of our clients. 

We assure you of meeting your manpower sourcing requirements in the shortest time 
possible and at a lower cost. We look forward to the privilege of serving your organization 
in the near future. 

With best regards

Mr. Abdul Wakeel Ansari
CEO



Why Choose Indian Overseas 
At Indian Overseas Services, our dedicated team understands the immense responsibility bestowed upon 
them by the clients and are willing to go the extra mile to fulfill their requirements. We operate from the capital 
city of India - New Delhi, in an office which is equipped with state of the art infrastructure supported with our 
executive search offices in key Indian cities and Nepal, allowing us to source exceptional candidates from 
various geographical zones. Why we achieve Service Excellence in the recruiting process: 

»» Our unique values matching service ensure the best match between the candidate and the company, 
considering its values, goals and culture, in addition to the qualifications. 

»» Our industry specialists and work processes ensure that our clients do not have to spend time searching 
through CVs to find an appropriate candidate. Our stringent selection process ensures that our clients 
meet only the candidates of the highest quality, with work experience with the best in the industry. 

»» IOS maintains a huge data bank of CVs from job seekers varying from the ground level to the senior most 
levels in various industries. This shortens the lead time required for selection of candidates significantly. 

»» Our expertise in finding candidates for various jobs from different geographical zones as per client 
requirements. 

»» Our extensive experience in recruiting for large companies, both public and private, in sectors like 
Construction, Ports & Marine, Medical, Para-medical, IT, Hospitality, Manufacturing, Oil and Gas, Banking, 
Administration, Precision Agriculture, Printing, Power, Automobile sector etc.



INTERVIEW VENUES

TRADE TEST

MEDICAL TEST

DOCUMENT ATTESTATION

INFORMATION UPDATE

DEPLOYMENT PERIOD

PERFORMANCE GUARANTEE

A state of the art facility will be provided for the purpose of interviewing and 
selecting candidates at our office OR at a convenient business center.

Trade tests are conducted for all technical professionals such as technicians, electricians, welders, 
plumbers and mechanics etc. 

We engage the services of the G.C.C. panel centers to determine physical fitness of every candidate.

Attestation of Documents from concerned authorities and Saudi Embassy, Application for visa endorsement 
for selected candidates, and obtaining emigration clearance from the concerned government departments.

Employer shall be intimated about all the post-selection phases besides being intimated in advance about 
the arrival of the selected employee in the country. The whole process is undertaken by our staff who are 

proficient in both English and Arabic.

Mobilizing a large batch of candidates takes approximately 45 days which includes seamless handling of all 
legal and travel formalities. 

In case any of the candidates selected by us do not meet the expected standards, we shall help the employer 
in repatriation of the employee without any service charges besides providing him with a right substitute.

Value Added Services Offered
Considering the diversity of categories and segments we cater to, we have developed a team of 
specialists from across industries, disciplines and countries. This translates into better client 

relations and higher quality recruitment.



ROLE OF  
INDIAN OVERSEAS 
SERVICES 
Step 1: Understanding the Client Recruitment need. 

Step 2: Categorization of Job description, Search 
criterion and Time frame. 

Step 3: Candidate Generation from Our Database / 
Advertisement to source Potential Candidates. 

Step 4: Screening and assessing the right 
candidates : We prefer selection of applicant either 
by the employer or his authorized representative. 
Arrangement of their accommodation, transport and 
all other logistic support required for the purpose are 
provided. 

Step 5: Negotiations, Offer Letter. 

Step 6: Medical Checkup: After final selection we 
send the workers / candidates for medical checkup 
by the authorized medical center of the respective 
Embassies of the country of employment. 

Step 7: Application for Visa Endorsement for 
selected candidates. 

Step 8: Air ticket and emigration: After clearance 
of all necessary traveling formalities, we facilitate 
ticketing and emigration clearance as per joining 
schedule.

Step 9: Indian Overseas Services provides basic guide 
lines to workers before travelling abroad. The workers 
are informed about their duties and responsibilities 
while abroad and first hand information of work 
environment there & salient features of labour laws 
of the country of employment.

DEMAND LETTER 
The employer will formally issue a demand letter in 
favour of Indian Overseas Services, New Delhi stating: 

•	 Job Description / Category 

•	 Number of workers required in each category 

•	 Monthly salary 

•	 Duration of contract / Permanent 

•	 Other amenities for workers such as food, medical, 
transport, air passage, accommodation etc.

CITIES WHERE WE HAVE 
ASSOCIATED OFFICES
INDIA

•	 Thiruvananthapuram, Kochi - Kerala
•	 Vadodra - Gujarat
•	 Jaipur - Rajasthan 
•	 Lucknow, Kanpur and Varanasi - UP
•	 Hyderabad - Telangana 
•	 Chennai - Tamil Nadu
•	 Kolkata - West Bengal
•	 Patna, Siwan and Gopalganj - Bihar
•	 Chandigarh - Punjab

ABROAD

•	 Nepal
•	 Pakistan 
•	 Bangladesh 
•	 Sri Lanka

POWER OF ATTORNEY 
The employer will also issue a Power of Attorney 
authorizing to select and recruit people on behalf of the 
client and to deal with the local authorities like consulate 
/ embassy / foreign affairs office.

Steps to be undertaken by both the 
employer and Indian Overseas Services



خطاب الطلب
سيقوم صاحب العمل بإصدار خطاب الطلب باسم مكتب 

إنديان اوفرسيز سرفيسيس موضحاً:

الوصف الوظيفي / الفئة ««
عدد العمال المطلوبين في كل فئة««
الراتب الشهري««
مدة العقد««
وسائل الراحة المقدمة من قبل صاحب العمل بما فيها ««

الأكل والعلاج الطبي والنقل وتذاكر السفر والإقامة

خطاب توكيل
كمــا ســيقوم صاحــب العمــل بإصــدار خطــاب توكيــل يفــوض 
لانتقــاء  سرفيســيس  أوفرســير  إنديــان  مكتــب  بموجبــه 
وتجنيــد الموظفيــن نيابــةً عنــه وكذلــك مــن أجــل إكمــال 
الإجــراءات اللازمــة فــي الجهــات المعنيــة المحليــة بمــا فيهــا 

وزارة الخارجيــة والقنصليــة والســفارة. 

قائمة المدن التي توجد فيها 
مكاتب وسيطة لنا

داخل الهند
ثيروانانثا بورام، كوتشي ۔ كيرالا««
فدودرا ۔ غوجرات««
جايبور ۔ راجسثان««
لكناو، كانفور، فاراناسي ۔ أوترابراديش««
حيدر آباد ۔ تيلانغانا««
تشيناي ۔ تاميل نادو««
كولكاتا ۔ البنغال الغربية««
باتنا، سيفان، غوبال غانج ۔ بيهار««
تشاندي غره ۔ بنجاب««

خارج الهند
نيبال««
باكستان ««
بنغلاديش««
سريلانكا««

 دور مكتب 
إنديان أوفرسيز سرفيسيس

الخطوة الأولى: إدراك احتياجات صاحب العمل

الخطــوة الثانيــة: تصنيــف الوصــف الوظيفــي ومعاييــر 
البحــث والفتــرة الزمنيــة لتلبيــة الحاجــات

ــن ســواءً عــن  ــى موظفي ــة: الحصــول عل الخطــوة الثالث
طريــق قاعــدة البيانــات الموجــودة لــدى المكتــب أو عــن 

طريــق نشــر الإعلانــات فــي الصحــف الملحيــة.

ــم المرشــحين ونفضــل  ــار وتقيي الخطــوة الرابعــة: اختب
ــار الموظــف  ــه باختي ــب أو مندوب أن يقــوم صاحــب الطل
مــن بيــن مقدمــي الطلــب. وســيقوم مكتــب بتوفيــر 
جميــع التســهيلات والمرافــق للوفــد الزائــر بمــا فيهــا 
ــلازم.  ــى الدعــم اللوجســتي ال الإقامــة والنقــل إضافــة إل

الخطــوة الخامســة: إجــراء المفاوضــات مــع المرشــحين 
المختاريــن بشــأن الرواتــب وإصــدار عــرض وظيفــي

الخطــوة السادســة: يقــوم مكتــب إنديــان أوفرســيز 
ــى  سرفيســيس بإرســال جميــع الموظفيــن المختاريــن إل
مراكــز الفحــص الطبــي المعتمــدة لــدى مجلــس التعــاون 

ــامل  ــي ش ــص طب ــون لفح ــث يخضع ــي حي الخليج

الخطــوة الســابعة: يتــم إرســال الجــواز الأصلــي مــع 
ــم  ــث تخت ــفارة حي ــى الس ــق إل ــهادات والوثائ ــع الش جمي

ــواز.  ــى الج ــيرة عل التأش

الخطــوة الثامنــة: ثــم تأتــي مرحلــة الحصــول علــى 
ــا  ــارج ليليه ــى الخ ــرة إل ــب إدارة الهج ــن مكت ــح م تصري

حجــز التذاكــر.

الخطــوة التاســعة: يقــوم إنديــان أوفرســيز سرفيســيس 
بتوفيــر مبــادئ توجيهيــة لجميــع العمــال المغادريــن إلــى 
الخــارج قبيــل رحلتهــم كمــا يتــم إخطارهــم عــن المهــام 
والأعمــال التــي ســيؤدونها إضافــة إلــى بيئــة العمــل 
والســمات البــارزة لقوانيــن العمــل فــي بــلاد صاحــب 

ــل. العم

الخطوات المتبعة من قبل كل من صاحب العمل 
ومكتب إنديان أوفرسيز سرفيسيس



Certificates of Appreciation and Quality



License & Embassy Approval 



OUR REPUTED CLIENTS
عملائنا المحترمين



OUR REPUTED CLIENTS
عملائنا المحترمين



النقاط المهمة التي تميز مكتبنا

ــي  ــة الت ــؤولية الهائل ــم المس ــيس يفه ــيز سرفيس ــان اوفرس ــب اندي ــي مكت ــص ف ــا المتخص إن فريقن
تقــع عليــه وهــم مســتعدون لبــذل قصــارى جهدهــم مــن أجــل تلبيــة حاجــات العمــلاء. ونديــر أعمالنــا 
مــن مكتــب كائــن فــي قلــب عاصمــة البــلاد نيودلهــي وهــو مجهــز بأحــدث البنيــة التحتيــة المدعومــة 
بالتنقيــة المتطــورة والمكاتــب المســاعدة والوســيطة فــي أبــرز مــدن الهنــد وكذلــك فــي دولــة نيبــال 
ممــا يســمح لنــا انتقــاء المرشــحين الفائقيــن مــن شــتى مناطــق جغرافيــة. كيــف نحصــل علــى التميــز 

فــي تقديــم الخدمــات فــي عمليــة التوظيــف: 

إن خدمــات التطابــق الفريــدة التــي نقــوم بتوفيرهــا تضمــن التطابــق الملائــم بيــن المرشــح وجهــة ««
التوظيــف مــن خــلال الأخــذ فــي عيــن الاعتبــار القيــم والأهــداف والثقافــة إضافــة إلــى المؤهــلات. 

كمــا يضمــن المتخصصــون فــي مكتبنــا وعمليــات العمــل ألا يصــرف العمــلاء أوقاتهــم فــي قــراءة ««
الســير الذاتيــة بحثــاً عــن مرشــح مناســب. وتضمــن عمليــة الانتقــاء التــي يتبناهــا مكتبنــا ليقابــل 

عملاؤنــا المرشــحين المتفوقيــن وذوي كفــاءة عاليــة وخبــرة جيــدة. 

يمتلــك مكتــب انديــان اوفرســيز سرفيســيس قاعــدة تشــمل علــى عــدد هائــل مــن الســير الذاتيــة ««
للباحثيــن عــن العمــل للمناصــب االدنيــا و العليــا فــي قطاعــات مختلفــة الأمــر الــذي يســاعد فــي 

تقصيــر الفتــرة الزمنيــة لاختيــار المرشــحين. 

نملــك خبــرة جيــدة فــي البحــث عــن أفضــل مرشــحين لشــتى وظائــف مــن شــتى المناطــق ««
الجغرافيــة حســب رغبــة صاحــب العمــل. 

ــي «« ــة ف ــة العامل ــركات المرموق ــة للش ــوى العامل ــتقدام الق ــال اس ــي مج ــعة ف ــرة واس ــك خب و نمل
ــئ  ــاء والموان ــم والبن ــة والتعلي ــا الصح ــا فيه ــة بم ــالات مختلف ــي مج ــاص ف ــام والخ ــي الع قطاع
والبحريــة، والطــب وتكنولوجيــا المعلومــات والفنــادق والتصنيــع والنفــط والغــاز والصيرفــة 

والإدارة والزراعــة والطباعــة والطاقــة والســيارات وغيرهــا. 



خدمات المكتب 

نظــراً لتنــوع الأقســام والشــرائح التــي نوفــر لهــا خدمــات اســتقدام القــوى 
الصناعــات  مــن  المتخصصيــن  مــن  مكــون  فريــق  بإعــداد  قمنــا  العاملــة، 
والتخصصــات والبلــدان المختلفــة ممــا يــؤدي إلــى علاقــات أفضــل مــع العمــلاء 

وتجنيــد الموظفيــن بجــودة عاليــة. 

ــر «« ــل مق ــواءً داخ ــوراً س ــاً متط ــركتنا مكان ــر ش ــة: توف ــراء المقابل ــكان إج م
المكتــب أو فــي أي مركــز عمــل آخــر مــن أجــل إجــراء وترتيــب المقابلــة مــع 

المرشــحين. 

المهنييــن «« لجميــع  الحرفــي  الفحــص  إجــراء  يتــم  الحرفــي:  الفحــص 
إلــخ.  والميكانيكــي  واللحــام  والســباك  والكهربائــي  الفنــي  مثــل  الحرفييــن 

ــي «« ــامل ف ــي ش ــص طب ــحين لفح ــع المرش ــع جمي ــي: يخض ــص الطب الفح
ــل  ــن أج ــي م ــاون الخليج ــس التع ــدى مجل ــد ل ــي معتم ــص طب ــز فح مرك

ــف.  ــة للموظ ــة البدني ــد اللياق تأكي

ــهادات «« ــق ش ــمية: توثي ــراءات الرس ــهادات والإج ــندات والش ــق الس توثي
ــوارد  ــة الم ــة )وزارة تنمي ــات المعني ــن الجه ــرة م ــهادات الخب ــة وش جامعي
الســعودية(،  القنصليــة  الســعودية،  الثقافــة  الخارجيــة،  وزارة  البشــرية، 
الحصــول علــى شــهادة خلــو الســوابق والتصريــح مــن مكتــب إدارة الهجــرة، 
وتقديــم طلــب لختــم التأشــيرة علــى الجــواز مــن القنصليــة الســعودية فــي 

ــاي.  ــي أو مومب نيودله

إخطــار صاحــب العمــل: يتــم إخطــار صاحــب العمــل عــن جميــع الخطــوات ««
ــن  ــن المتقني ــل الموظفي ــن قب ــح م ــا المرش ــرض له ــي يتع ــراءات الت والإج
لغتــي العربيــة والإنجليزيــة كمــا يتــم إخطــاره عــن موعــد وصــول الموظــف 

قبيــل رحلتــه.

فتــرة نشــر الموظفيــن: يســتغرق عمليــة التجنيــد 45 يومــاً تقريبــاً منــذ ««
ــة مــن جهــة  لحظــة وصــول طلــب تقديــم خدمــات اســتقدام القــوى العامل

ــة.  ــف للوظيف ــام الموظ ــى انضم ــل وحت العم

ــن «« ــرام ع ــا الك ــع عملائه ــب لجمي ــد المكت ــب: يؤك ــل المكت ــان أداء عم ضم
الشــفافية التامــة لعمليــة التوظيــف وســتكون المســؤولة عــن إعــادة موظــف 
ــا  ــل كم ــة للعم ــر المطلوب ــي المعايي ــه لا تف ــد أن قدرات ــن إذا وُج ــى الوط إل
ــل  ــة العم ــد جه ــى تزوي ــة إل ــأن إضاف ــذا الش ــات به ــع النفق ــتتحمل جمي س

ــه. ــل محل ــب يح ــف مناس بموظ
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أود بدايــة أن أتقــدم بالشــكر و التقديــر لجميــع أصحــاب العمــل والعمــلاء لدعمهــم المطلــق خــلال 
الســنوات الماضيــة. تــم تأســيس شــركة انديــان اوفرســيز سرفيســيس فــي عــام 1990م واســتمرت 
ــا أن  ــة. علم ــوى العامل ــتقدام الق ــال اس ــي مج ــة ف ــركات الموثوق ــر الش ــدى أكب ــح إح ــو لتصب تنم

الشــركة معتمــدة مــن قبــل وزارة الخارجيــة الهنديــة.

نمتلــك ســجلاً جيــداً لتوفيــر الخدمــات المميــزة لعــدد مــن أبــرز الشــركات المنتشــرة فــي شــتى 
ــر مــن الشــركاء فــي القطــاع الحكومــي  ــا عــدد كبي ــد، يوجــد لدين ــى وجــه التحدي ــارات. وعل ق
وكذلــك فــي القطــاع الخــاص فــي دول الشــرق الأوســط. ونقــدم الخدمــات فــي مجــال الصحــة 
والهندســة والبنــاء والموانــئ والخدمــات البحريــة وقطــاع الضيافــة والنفــط والغــاز والصيرفــة 

والطاقــة والســيارات إلــخ. 

وبصفــة شــريك رســمي لــوزارة الصحيــة الســعودية، نقــوم بتلبيــة جميــع حاجاتهــم مــن القــوى 
ــذل مــن  ــا تب ــى م ــوزارة عل ــت الشــركة الإشــادة مــن ال ــا نال ــذ ســنوات كم ــد من ــة مــن الهن العامل

ــات.  ــل الخدم ــم أفض ــا لتقدي ــارى جهده قص

ــة النشــطة فــي القطاعيــن العــام والخــاص  ــع المنشــآت الصحي ــك إمكانيــات لتوفيــر جمي ونمتل
ــادات والمســتوصفات  ــة المتخصصــة والعي ــة والمراكــز الطبي مثــل المستشــفيات والمــدن الطبي

مــا تحتاجهــا مــن الأيــدي العاملــة مــن الهنــد. 

يقــع مقــر شــركتنا فــي عاصمــة الهنــد نيودلهــي كمــا توجــد لدينــا مكاتــب فرعيــة ووســيطة فــي 
عــدد مــن المــدن الهنديــة وكذلــك فــي دولــة نيبــال. لقــد نمــت شــركتنا نمــواً هائــلاً خــلال الســنوات 
الأخيــرة كمــا نالــت خدماتنــا التقديــر مــن قبــل عملائنــا الدولييــن. وتكمــن القــوة لشــركة انديــان 
اوفرســيز سرفيســيس فــي فريقنــا الــذي يبــذل قصــارى جهــده لضمــان تلبيــة حاجــات العمــلاء 

حســب رغبتهــم. 

كمــا أريــد أن أنهــي هــذه الرســالة لأؤكــد لكــم أن جميــع الطلبــات ســتتم تلبيتهــا فــي أقــرب وقــت 
ــع حاجاتكــم فــي  ــة جمي ــى خدمــة شــركتكم وتلبي ــع إل ــل الأســعار المناســبة. أتطل ممكــن ومقاب

مجــال اســتقدام العمالــة فــي المســتقبل القريــب، إن شــاء الله

مع أفضل التحيات

السيد عبد الوكيل الأنصاري

المدير التنفيذي



نبذة عن المكتب 

ــتقدام  ــال اس ــي مج ــة ف ــة العامل ــة والموثوق ــركات المرموق ــرز الش ــدى أب ــيس إح ــيز سرفيس ــان اوفرس ــركة اندي ش
ــام 1990.  ــذ ع ــد من ــة الهن ــي، عاصم ــة نيودله ــي مدين ــا ف ــراً له ــذ مق ــزو وتتخ ــهادة إي ــى ش ــة عل ــي حاصل ــة. وه العمال

ــاً.  ــذ 30 عام ــم من ــن العال ــن أماك ــدد م ــي ع ــف ف ــات التوظي ــر خدم ونوف

إن أســمى غاياتنــا هــو تقديــم الخدمــات المميــزة لشــركائنا مــن الشــركات والمؤسســات النشــطة فــي قطاعــي العــام 
والخــاص مــن أجــل توفيرهــم القــوى العاملــة مــن الهنــد. ونســعى جاهديــن للحفــاظ علــى الســمعة الطيبــة مــن خــلال 

انجــاز الأهــداف فــي أقــرب وقــت وبأفضــل جــودة. 

إن مــن غايــة ســرورنا أن شــركة انديــان اوفرســيز سرفيســيس أصبحــت معتمــدة لــد ى وزارة الصحــة الســعودية قبــل 
خمســة أعــوام لاســتقدام الأيــدي العاملــة بمــن فيهــم الأطبــاء والفنيــون والممرضــات للعمــل فــي المستشــفيات التابعــة 

للــوزارة.  كمــا نقــدم هــذه الخدمــات لعــدد مــن المستشــفيات الخاصــة فــي عــدد مــن بلــدان الخليــج.

وتتمتــع شــركة انديــان اوفرســيز سرفيســيس بســجل عمــل ممتــاز فــي مجــال اســتقدام القــوى العاملــة حيــث قامــت 
بتقديــم خدماتهــا لعــدد مــن أصحــاب العمــل/ جهــات التوظيــف فــي المملكــة المتحــدة وإفريقيــا والولايــات المتحــدة 
وخاصــة فــي دول الشــرق الأوســط. إن نهجنــا المركــز علــى العمــلاء بالإضافــة إلــى تقديــم الحلــول المناســبة حســب 
الطلــب أضافــا القيمــة الهائلــة لعملائنــا فــي كامــل عمليــة التوظيــف التــي يديرهــا مكتــب انديان اوفرســيز سرفيســيس 
والــذي مــن جانبــه يُــدار مــن الأفــراد المتخصصيــن الحاصليــن علــى خبــرة العمــل فــي أبــرز الشــركات العالميــة. وقــد 

جعلتنــا أخلاقيــات العمــل والشــفافية والالتــزام رائــد مقدمــي خدمــات التوظيــف فــي هــذا المجــال. 

إن لمكتــب انديــان اوفرســيز سرفيســيس عــدد مــن المكاتــب الفرعيــة والوســيطة فــي جميــع أنحــاء البــلاد وكذلــك فــي 
دولــة نيبــال حيــث يعمــل متخصصــون لانتقــاء المرشــحين. ويقــوم مكتبنــا بالترتيــب والإشــراف لكامــل عمليــة إرســال 

العمالــة إلــى بــلاد جهــة العمــل دون مواجهــة أيــة عراقيــل. 




